

To whom it may concern,

Заинтересованным лицам

№ 1807001 dated/от 05.07.2018

The company "KOBE STEEL, LTD." (Address: 10-26, Wakino-hama-cho, 2-chome, Chuo-ku, Kobe, Hyogo 651-8585, Japan) hereby notifies that we are the right holder of the trademark "KOBELCO", "FAMILIARC" according to the certificate on the trademark (number of registration No. 68737, 406867, 400383, 421794)

The company "KOBE STEEL, LTD." doesn't object to import to the territory of the Russian Federation by the company LLC "PLB", 107078, Moscow, Novaya Basmannaya str., 12, bld.2. INN/KPP 9701103890/770101001 of the goods marked by the trademark "KOBELCO" for the period of up to 30/06/2019.

Best regards,



Mr. Shunji Oki / Шунджи ОКИ

Manager / Менеджер

International Sales & Marketing Section / Отдел международной торговли и маркетинга

KOBE STEEL, LTD. / КОБЕ СТИЛ, ЛТД.

Компания "КОБЕ СТИЛ, ЛТД." (Адрес: 10-26, Вакинохама-тё, 2-тёмэ, Чуо-ку, Кобе, Хиого 651-8585, Япония) настоящим уведомляет, о том, что наша компания является правообладателем торгового знака "KOBELCO", "FAMILIARC" согласно сертификатов о торговой марке (номера регистрации No. 68737, 406867, 400383, 421794)

Компания "КОБЕ СТИЛ, ЛТД." не возражает ввозить товары с торговым знаком на территорию Российской Федерации компанией ООО «ПЛБ» (Адрес: 107078, г. Москва, ул. Новая Басманная, д.12, стр.2, ИНН/КПП 9701103890/770101001 до 30/06/2019.

С уважением,

